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Děcka, já si v sobotu tak krásně zapracoval na svém políčku…

Je půlka listopadu a je nejvyšší čas orat. Kdo jste si ještě nezryl záhonky, máte nejvyšší čas. Je
třeba připravit půdu na příští rok, zapracovat hnůj, pokazit krtkům a hrabošům jejich doupata a
provést jim genocidu, nakypřit, provzdušnit…. pak se pokochat výsledkem a do jara máte na poli
klid. Takhle se to podařilo mně:

Po všech událostech posledních týdnů, kdy mě politika vysloveně ubíjela a přiváděla k zoufalství,
mě odměnila alespoň příroda. Ještě nikdy se mi neoralo tak hezky, jako letos. Půda byla akorát
vlhká, aby se dobře obracela, ale nelepila. Vůbec jsem nepotřeboval otku. Hroudy jsou úplně
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minimální a rozpadnou se ještě dřív než přijde první mráz. Celou plochu jsem poprvé zoral na
jednu nádrž, řídítka jsem si držel dvěma prsty, vlastně jsem se celé dopoledne jen procházel za
svými čtyřmi koňmi v malotraktoru.

Než jsem svého Agzata schoval pod přístřešek, opadala veškerá hlína i z kol. Pluh jsem jen utřel
suchým hadrem a nakonzervoval, aby naleštěná radlice do příštího podzimu nezrezivěla. Žádné
hodinové odlepování hlíny, žádné umývání v sychravém listopadu. Rychlá a čistá práce. Krásně
jsem si u toho provětral myšlenky.

Ono je to v politice stejné, jako na tom poli. Musíte udělat spoustu úkonů ve správném pořadí.
Musíte dlouho pracovat a čekat na žně. A i když uděláte všechno správně, tak výsledek stejně z
osmdesáti procent závisí na tom, jestli dá Pánbůh déšť ve správnou chvíli. A pokud ještě uděláte
nějakou chybu, na úrodě se to okamžitě projeví. Někdy musíte projevit odhad, musíte se
spolehnout, že příroda v brzké době vypomůže, ale pokud se spletete, máte prostě smůlu. Úroda
stojí za houby.

Přesto každý rok všichni vyjedou s traktory a půdu obdělají, i když vědí, že je ohrožuje, sucho i
mokro, hraboši i úředníci, průtrž mračen při setí, která osení splaví, prudké slunce, které půdu
zabetonuje, vítr, který půdu odnáší… a to ani nemluvím o burzovních výkyvech a dovozech z
Ukrajiny, které z toho dělají úplný hokej. Vždycky nakonec něco vyroste a neúroda se vždycky
nějak přežije…. Zkušenost posledních pěti tisíc let. Člověk vítězí především zarputilostí…

Jedna brázda, jedna úvaha… Sto brázd, sto úvah. Dvě příjemné hodiny.

A najednou… telefon. Neznámé číslo.

„Dobrý den, tady Alena Dernerová. Pane Vidláku, já mám pro Vás jeden návrh.“

Vypínám motor, sedám si na zídku u vinohradu a poslouchám…

„Pane Vidláku, já velice bedlivě sleduju naší politickou scénu. Slyšela jsem o tom, co se teď stalo
a myslím, že bych pro všechny měla řešení. Víte, já jsem v politice byla dost dlouho, abych
věděla, že všechno, čeho jste teď byl svědkem, je v podstatě zákonité. Lidé nemají stejné
názory. Ve všech politických stranách lidé přicházejí i odcházejí. Někdy se to vyřeší, někdy
nevyřeší. Každou chvíli někdo ruší nějakou místní organizaci, dochází k upozaďování či
vystrkování. Děje se to i v zavedených stranách, nejen v těch nových.“

Nemám námitek a poslouchám dál.

„To, že se ve straně lidé rozešli, to není žádné neštěstí. Neštěstí je, když to pak vzdají. To je,
jako kdybyste spolu sázeli kytičky, udělali hezkou komunitní zahrádku, pak se pohádali… a
pokud to vzdáte, tak zahrádka celá zpustne. Dasslerovi byli bratři, také se pohádali, ale ani jeden
to nevzdal a jejich firmy existují dodnes. Nevzdávejte to, pokračujte!“

Odpovídám, že nevím, lidi se teď spálili, důvěra je pryč a bude se to těžko znovu stavět. Petr
Hampl měl pravdu… pokud se na současné události podíváme zvenčí, tak statisticky vzato je
velmi malá pravděpodobnost, že v politice uspěje někdo nový. Obzvlášť, když ho nemilují
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majnstrýmová média a chce něco, co je v rozporu s liberálním viděním světa. V té chvíli končí
hra na demokracii a začíná naprosto tvrdá mediální šikana.

„To je pravda, málokomu se to podaří, ale jestli se to má dařit víc, tak se víc lidí musí snažit.
Janě Zwyrtek Hamplové se to podařilo, Daniele Kovářové se to podařilo. Není to beznadějné, jen
je to těžké. Když se nikdo nebude snažit, tak se to opravdu nepodaří.“

Opět nemám námitek…

„Víte, já mám stranu SD-SN. Spojení demokraté – sdružení nezávislých. Vznikla za účelem
vyrovnání závazků po původní straně. Strana nevyvíjí skoro žádnou činnost, ale existuje a má
všechny potřebné formální náležitosti. Prosím vzkažte všem, kteří poslední dva roky pracovali
mezi lidmi a snažili se o změnu a kteří jsou teď bezprizorní, že jim nabízím nominaci. Nic víc, nic
míň. Nominaci jako nezávislým za politickou stranu SD-SN. Ať se dají dohromady všichni ti, kteří
jsou schopni se domluvit a vytvořit společnou kandidátku. Ať se zviditelní v eurovolbách, ať se
pustí do krajských i senátních voleb, ať udělají to, s čím uspěly ty dvě nezávislé senátorky. Ať se
sejdou, ať jednají, ať se domluví na společném postupu a já tomu dodám razítko. Bylo by škoda,
aby se dva roky práce vyhodily do koše. Jsou nezávislí a zůstanou nezávislí. Já jim do jejich
kampaní mluvit nebudu.“

„Když to nikdo nebude zkoušet, tak nikdo neuspěje. Když nemohou pracovat jako straníci, ať to
zkusí jako angažovaní nezávislí nestraníci. Já také byla úspěšná právě tímto způsobem.“ Jestli
je stranická politika komplikovaná, ať dělají nestranickou politiku. Ať jdou se svou kůží na trh, ať
hovoří sami za sebe, ať přesvědčují voliče svými slovy a svými skutky a ne stranickým logem. Ať
to prostě zkoušejí. Ať se domluví všichni, kteří se domluvit mohou. Ať postaví společnou
kandidátku, ať se domluví, kterým směrem se vydají a jak to budou dělat. U mě mají nominaci.
Koneckonců, přesně po tom volá tento národ už dva roky.“

„A jestli se teď spálili, ať jdou a spálí se znovu! Jinak to nejde.“

Deus ex machina… Náhlá a nečekaná možnost řešení… Tož, přátelé moji, kteří se už dva roky
pokoušíte něco dělat a jste ochotní se politicky angažovat i když se vám vysmívají nejen
pravdomluvní novináři, ale i vaši sousedé, protože je přece jasné, že se nic dělat nedá, pokud
jste ochotní pokračovat ve své práci dál i přes rány, které jste dostali, pokud ještě nejste
odrovnaní a nechcete to vzdát, tož vzkazuji, že možnost by tu byla. Kdo jste bezprizorní, máte
řešení. V jednom má paní Dernerová pravdu… Když se o to nikdo nebude pokoušet, tak
spolehlivě nikdo neuspěje.

Když zemědělci nevyjedou, úroda nebude. Nebude ani slabá a špatná úroda. Když se nebude
pracovat, nebude nic.

Je zapotřebí vyjet…

Rozhovor byl samozřejmě mnohem delší, já jsem huba nevymáchaná a hodně skáču lidem do
řeči, takže to nebylo tak uhlazené a učesané, jak jsem to tu popsal, ale v zásadě přesně tohle
jsme si řekli.
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Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit vlastní národní občanskou
společnost, prosím pošlete dar Institutu českého venkova. Každý, kdo pošle agentovné alespoň
350,- Kč, může si na oplátku vyžádat knihy, trička nebo placky z nabídky.

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

Komentáře

Vidláku, co k tomu říct…

Vidláku, co k tomu říct... Máte moc krásný políčko! "Závidím" :-) (Jinak, co se týče politiky,
smutek, viz články níže.. :-(

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

Čekám, kdy sem pan Kameník…

Čekám, kdy sem pan Kameník už konečně dá ten článek (o Havlovi st.), který nás zvedne ze
židle, poučí, pobaví, rozšíří informace...:-o)

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

Lze se jako národ více ponižovat?

Jindřich Kulhavý:

„Český národ není schopen vybírat své vůdce tak, aby byl ctěn svým okolím. Jedinou
výjimkou byla 1. republika, kdy ti nejlepší Češi dokázali pro zemi pracovat. To, co nám
vládne nyní, je urážkou nás všech.

Arogantní Pekarová Adamová, hloupá a zaprodaná Černochová, zločinec Rakušan,
prolhaný politolog a pečovatel o barmské ženy Fiala, amatérský správce státní pokladny
Stanjura či na stejné odborné úrovni stojící ministr průmyslu Sikela, šílený Bartoš a celá
jeho totálně zblblá a přemotivovaná pirátská skvadra sama sebe považující za avantgardní
opozici ve vládě jsou jen vrcholem ledovce.

Ona ani rádoby skutečná opozice nepřesvědčuje o svých kvalitách nebo rozdílném přístupu k
postavení ČR ve světě a vyjdete li mezi lidi, nelze se ničemu divit. Jsme skutečně tak blbý
národ? Copak si neuvědomujeme, jak se Češi i Moravané v širším měřítku dlouhodobě ponižují,
ohýbají páteř a pro pár falešných peněz a slibů nejsou schopni sami za sebe bojovat? Kam se
vytratil hrdý Český lev či odvážná Moravská orlice? Už nepoužíváme ani naše národní symboly,
všude vlají cizí vlajky. Eurounijní, ukrajinské, nově izraelské. Těm, kteří mají českou hymnu za
nejkrásnější skladbu světa, musí být stydno. A ostatním je to jedno.“

celý článek zde:   https://cz24.news/…at/
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Václav Umlauf: Výročí 17…

Václav Umlauf: Výročí 17. listopadu a Rakušanovo ministerstvo Polistopadové Lásky
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18. listopadu 2023 👉 @cz24news

Volala mi známá, že mám jít na setkání k založení brněnského OF, jako každý rok. Jako
každý rok jí slušně odpovím, že na pohřby chodím jen proto, že musím. A tam jít
nemusím; to bych byl za šaška nechutného divadla inscenovaného pro radost
prorežimním patolízalům všeho druhu, od pomýlených slušných lidí, až po úplné
darebáky.

Celkem pravidelně jsem psal fejeton k výročí 17. listopadu a dnes navazuji na tento z roku 2018:
Requiem hloupé a obelhané generace za 17. listopad. Dnes už nejde jen o to, že smysl
převratu byl nejprve zprivatizován, pak vytunelován, pak zmanipulován, pak kolonizován
pro válku na Ukrajině. Rakušanovo ministerstvo Polistopadové Lásky začalo vlnu
politických procesů, viz heslo „K 405“. To je zkratka podle hnutí „K 231„, protože dnes se
ti lidi zavírají podle jiného zpolitizovaného paragrafu.

Historici na totalitním ústavu si jistě vroucně přejí, aby se to neopakovalo. Jinak přijdou o posty a
nahradí je mladší generace, která se ještě nestačila zkorumpovat s tímto režimem. Ale nechme
komedie prodejných akademiků a podívejme se na ušlechtilého Rakušana, jak klade
věnce na Národní třídě. Doufejme, že ty věnce klade k poctě agenta Ludvíka Zifčáka z
téhož ministerstva, předtím Komunistické Lásky. Ten se zde nechal podle rozkazu
„zavraždit“, a tím spustil Sametovou revoluci.

Rakušanova pětikolka si jistě takový Zifčákový děs nepřeje a doufá, že nějakou dobu vydrží jako
Jakešův „kůl v plotě“, než se to zase sesype. Pokud se Cimrman dobře podívá do trouby, tak
možná zavěští, že Křetínského důl se opět zestátnil, lidé opět pracují na sebe, místo na
transatlantický neoliberalismus jednoho blaženého promile. A že političtí vězni byli opět
propuštěni, opět byli odškodněni z našich daní a navíc dostali slušný důchod za občanskou
odvahu. To poslední se mi bohužel nepoštěstí, žiji v posledních časech (novisssimum) fialové
pětikolky.

„To, že tady lidé jsou a pokřikují na mě různé věci, vyjadřují svoje názory, a vůbec nic se
jim nestane, je nejlepším důkazem toho, že 17. listopad, to, co jsme chtěli – svobodu, aby
lidé mohli mluvit, nadávat politikům, svobodně cestovat, pohybovat se a, jednoduše, žít –
tak tento odkaz jsme dokázali naplnit,“ míní Rakušan. „Se všemi chybami, které se staly,“
dodal.

Ať si teď nadávají, je státní svátek a máme plnou hlavu vznešených myšlenek. Zavřeme je až v
pracovní den, vždyť ty „neadekváty“ (předtím „antivaxery“) fízlujeme trvale, svátek nesvátek.
Chucpe Rakušana nezná mezí, vždyť jeho ministerstvo Polistopadové Lásky nechává přes
prokuraturu soudit asi 100 lidí, viz jejich vlastní vyjádření z prorežimního rozhlasu: Už téměř
stovka. Policie stále řeší případy schvalování války na Ukrajině, zajímá se i o případy okolo
Gazy.

Trestních stíhání kvůli schvalování ruské invaze na Ukrajinu, útoků proti lidskosti či jiné formy
propagace hnutí a teroristických organizací opět přibylo. Od začátku ruské invaze se policie
zabývala už téměř čtyřmi stovkami těchto případů a téměř stovce lidí už také sdělila obvinění.
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Ještě na začátku roku bylo přitom obviněných o třetinu méně. Nově se policie zabývá i případy
související s válkou v Pásmu Gazy.

Teď si představte, že by u nás vládl policejní stát. To by nastalo, až nedej bože vznikne
další výjimečný stav daný prohranou válkou na Ukrajině a další epidemií jiného kovidu,
který mezitím zmutoval na těch zázračně levných a zázračně účinných vakcínách, které
vůbec nezabíjejí lidi. A protože bude válka, pak i my, zatím Rakušanem a Kubkem
neočkovaní, budeme povinně opícháni experimentálními vakcínami. Tím se z nás stanou
noví lidé, po kterých touží ilumináti každého totalitního režimu všech dob, včetně Klause
Schwaba s jeho příkladnou rodinnou nacistickou minulostí.

Pak bude věncovat jiný Rakušan neb ten starý musel být odvolán kvůli „politováníhodným
chybám a omylům“. A ten nový klon, tentokrát už ministerstva Militarizované Lásky, bude zase
klást věnce na Národní třídě. To už budeme bojovat v jedné linii se Západem proti temnému
Východu a jako na Ukrajině budeme připraveni položit život za „západní hodnoty“. Jistě
se najde nový zaoceánský Biden a jeho synek, kteří ty hodnoty dovedou proměnit v
rodinné stříbro. A bohužel a jako vždy v takových důležitých momentech národní existence,
opět se našly černé ovce v našem bílém stádu. A ty černé ovce tomuto zaručenému vítězství
nepřejí, a dokonce mu aktivně házejí klacky pod nohy. Ale shromáždění politikové, umělci a
biskupové všeho druhu podepsali slavnostní prohlášení další Anticharty, že stojí za novým
Rakušanem stejně pevně a neochvějně, jako stáli kvůli prachům za tím starým.

AUTOR: Václav Umlauf
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Pokud si chcete odpočinout…

Pokud si chcete odpočinout od české politiky, můžete zkusit ukrajinskou.

Log in to post comments

Týden bez nakupování

Přistál mi včera do schránky  mail . Já to podpořím.
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Dane Sterziku, děkuji za dnešní dva v jednom.

Co se týká vlastního pozemku, neměli jsme u rodičů k dispozici malotraktor, ale tátu, který v
příslušných časech svolal rodinu a my jsme pod centrálním řízením otce udělali co je potřeba. V
podobném případě, když jsme očistili a uklidili rýče, usedli jsme ke společnému stolu a bylo nás
hodně.  To bylo podstatné, je na co vzpomínat.

Druhý článek, který souvisí s nabídkou Aleny Dernerové svým způsobem podporuje mou
myšlenku z některého z předchozích příspěvků, kde jsem sdělil, že odchod části členské
základny PRO není nic neobvyklého a na těch, kteří odešli je jak a jakým způsobem se proberou
ze změny. Domnívám se, že ten, kdo bude tratit víc, bude Rajchl samotný. Teď jde o to, zda on
sám a jeho blízké okolí na tento scénář nebyli připraveni dlouho dopředu. To by však byla jen
spekulace, kterou mohou vyvrátit, nebo potvrdit volby a další vývoj na politické scéně.

I proto nabízím opět (ať se na mě Včelka Mája nezlobí, po jejím vzoru) odkaz na dvě videa na
YouTube. Myslím, že není náhoda, že "vyběhla" zrovna včera.

V jednom dost obsáhle diskutuje v ABJ paní Bobošíková s Ladislavem Rajchlem a na druhém
nás poměrně stručně zve na tiskovou konferenci, nikoli KSČM, ale koalice Stačí videem "Je to
tady!!"
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Podle Konečné se utvořila "široce rozkročená skupina odborníků a vlastenců", která 4.12.2023
představí celou svou kandidátku a představy ve společném programu, kterým chtějí oslovit
voliče. Asi bude potřeba pozorně poslouchat, co Kateřina říká, protože za podstatné považuji
dvě informace. Jednak vybírá několik málo jmen, která program podpoří, tvoří a nechávají
zatím otevřený, stejně jako počet osobností, které budou konkrétně představeny. Druhým
důležitým momentem je, že tato opoziční skupina zůstává otevřená, což pro mě znamená,
že cestu mají otevřenou aktivní lidé, mimo jiné ti, kteří nezůstanou zhrzeni "zákrokem" pana
Rajchla a přijmou námět paní Aleny Dernerové. Pochopitelně pro nejbližší volby se již zřejmě
hnutí "stačilo" má kandidátky nějak nastavené, ale chci věřit, že do zákonné lhůty otevřené a to
zejména pro vzdálenější dobu do parlamentních voleb.

Připomínám co jsem napsal dříve:  "Lidí očekávajících výsadní postavení na kandidátce
bývá zpravidla víc, než je skutečně reálné, zejména, když ta strana teprve očekává "vstup
mezi velké kluky". Dělit kandidáty na aktivisty a politiky bývá zbrklé, protože stejně jako
aktivisté mohou překvapit a stát se výstavními politiky, politici mohou vyhořet už jen svou
jistotou a politickou zkušeností. " Jestli si tuto skutečnost nějak přebral Rajchl, nedivím se
jeho okolí, že prosadilo opatrnost ve vztahu k výrazným aktivistům, kteří/které by mohli/y hodit
vidle do kandidátky s využitím právě aktivistů/aktivistek.

Asi bude dobré se podívat jak na video paní Bobošíkové, protože umožňuje vidět vývoj jednoho
z protagonistů opoziční scény a o to víc video paní Konečné, která nabízí zapsat si příslušné
datum do kalendáře.

Přeji hezký den.

(1406) VYAKČNĚNÍ #02 L. Vrabel: Demokracie u nás není. Záleží na nás,zda opět bude. Z
občana "extremistou" - YouTube

(1406) Je to tady ‼  - YouTube

Log in to post comments

V. Hejnic

Včelka se rozhodně nezlobí. Všechno, co lidi burcuje proti této vládě, je dobré sem dát. Když se
zde budeme hádat o to, co sem kdo má dávat a co ne, jsou to žabomyší boje, které nikam
nevedou. Konečnou jsem si poslechla a musím říct, že (i když její celková "image" je taková pro
některé málo přijatelná) to, co říká, má hlavu a patu. A stejně jako ona si myslím, že... cituji:

"...existuje značná nevraživost. Ega některých aktérů jsou obrovská a možnost
kompromisu, který ke spojení vždy potřebujete, je u mnohých tímto omezen na minimum.
A bohužel, jak jsem to vnímala já, mnozí se také nesmířili s tím, že nějaké spojení
iniciovala ženská..."

Log in to post comments

Také jsem poslouchal oba podcasty, jak Vrábela tak Konečnou..
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.. Osobně soudím, že se současnou. dlouholetou alternativou nelze počítat. I Petr Hájek se
zvrhnul v TELESHOPING.

Naději vkládám jen do nových lidí, kteří se vylíhnuli v dobách Koronafašismu. Nejschopnější mi
na české politické scéně připadají konzervativní komunisti. Od bývalého nadšeného posluchače
Hlasu Ameriky a Svobodné Evropy, kterým jsem zamlada byl, to je opravdový kompliment..

Politická strana je fajn, její už hotová registrace se hodí, každý rok potřebuje audit hospodaření,
to znamená, že už tam je někdo, kdo umí dělat účetnictví, a má už ochočeného svého auditora.
Asi bude Vidlák muset paní exsenátorku opít, a zjistit její skutečnou motivaci.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.6 (13 hlasů)

Log in to post comments

Když mi někdo říká,

že je nezávislý a chce dělat politiku pro všechny, tak mu nevěřím. Nikdo není nezávislý a není na
světě člověk ten, aby se zavděčil lidem všem. To za prvé. Za druhé - to co se na politické scéně
děje není nic jiného, než realizace hesla "DIVIDE ET IMPERA" v praxi. V České republice je
podle wikipedie zaregistrováno 84 politických stran a 118 hnutí! Na každý připadá teoreticky 40
000 voličů.

Plus mínus dvě stě politických subjektů usilujících stát se "vedoucí silou ve státě", dvě stovky
potenciálních premiérů, kteří věří, že mají ten správný recept na to, aby všichni byli spokojení.
Už jsem tu psal o prioritách. To je oč tu běží - je nutné se sjednotit v názoru co lidem vadí, co
chtějí změnit, s čím jsou spokojen a co chtějí zachovat. Každý "vůdce" také musí svým
potenciálním voličům představit svoji taktiku a strategii. Také nemůže občany agitovat a nemít
jasný cíl. Je tedy nutné mít jasný a stručný program. A najít efektivní způsob jak s ním seznámit
tolik milionů občanů, z nichž by mu alespoň 1,5 milionu dalo ve volbách svůj hlas. Nadlidský
úkol. To je oč panu Havlovi a spol. tehdy šlo a co jeho pohrobci dál udržují při životě.

PS.: o tom, jak si já představuji provést změnu,  jsem psal včera. A děkuji všem, kteří mi vyjádřili
podporu. Člověka to potěší, když vidí, že není sám :)

https://cs.wikipedia.org/wiki/Seznam_politick%C3%BDch_stran_a_hnut%C3%AD_v_%C4%8Cesku

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
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Průměrný počet slepic: 4.6 (12 hlasů)
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Biden osobně s manželkou přivítal ruského ministra Overčuka

UKRAJINA: Ve čtvrtek 16. listopadu navštívila Kyjev zmocněnkyně prezidenta Bidena pro
Ukrajinu, miliardářka Penny Pritzkerová, a srazila celému nejvyššímu vedení Zelenského
kamarily náladu hluboko pod bod mrazu, když na všech setkáních, se všemi úředníky,
politiky i generály, opakovala stále stejnou myšlenku – začněte okamžitě přemýšlet, jak
budete svou válku financovat a materiálně zajišťovat bez pomoci USA.

Pritzkerová není přitom jen tak někdo, aby její slova nebyla v Kyjevě brána vážně. Je
prominentní členkou rodiny Pritzkerů, která je už od roku 1982 neustále ve všech seznamech 10
nejbohatších rodin USA. Zakladatelem americké miliardářské rodiny Pritzkerů byl Nikolaj
Pritzker, (1871-1957), židovský přistěhovalec z Kyjeva, který v USA založil zárodek budoucího
impéria, advokátní kancelář Pritzker and Pritzker. Sama Penny Pritzkerová byla Obamovou
ministryní obchodu, a její bratr J.B. Pritzker je úřadujícím guvernérem státu Illionois…. Pokud
současní analytici tvrdí, že současný konflikt v Gaze odvede pozornost USA od Ukrajiny, slova a
činy Penny Pritzkerové v Kyjevě, pokud jsem počítal správně je pravnučka Nikolaje Pritzkera z
Kyjeva, razantně ohlásila změnu americké politiky. Komu to nestačí – Pritzkerovou jmenoval
Biden 14. září 2023! A jak jsme už zveřejnili v minulých analýzách – egyptská rozvědka
varovala USA i Izrael, co Hamas chystá, a útok takového rozsahu, jaký provedl HAMAS 7.
října, se připravuje dopředu, ne týdny, ale měsíce! Stejně tak se připravuje i změna
politiky.

Joe a Jill Bidenovi tento pátek osobně a vřele uvítali ruského ministra Overčuka na
konferenci v USA. Časy, kdy Washington bojkotoval ruské diplomaty a politiky, a snažil se
jim všude důsledně vyhýbat, evidentně skončily. Overčuk je na společné fotografii druhý
v zadní řadě zprava.

Tento pátek Joe Biden osobně s manželkou přivítal ruského ministra Overčuka,
místopředsedu vlády pro otázky asijské spolupráce i s jeho chotí. Změna politiky Bílého
domu ke Kremlu nemůže být zřetelnější. Po důsledném bojkotu ruských politiků i
diplomatů na veřejnosti, který trval přes rok, nyní společná účast na slavnostním rautu,
zdvořilostní konverzace, a potřesení rukou, včetně manželek! Navíc v textu deklarace není
žádná zmínka o Ukrajině, USA ustoupily….   https://cz24.news/…na/

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4 (10 hlasů)
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Doufám,

že pro představitele pětikoalice a ministry její vlády jsou už  ve Valdicích tepláky připravené! Celá
ta zrádcovská banda vsadila na chromého koně, vyhodila desítky (spíš stovky) miliard korun
oknem, zničila naše dobré vztahy s Ruskem i Čínou a neslýchaným způsobem poškodila
Českou republiku a její občany! Spolu s bruselskými sociopaty a zločinci by měli být souzeni
před evropským tribunálem. Imbecilní politika libtardů, Green Dealu, LGBT+, multikulturalismu,
politické korektnosti, inkluze, genderismu a rusofobie skomírá a co nevidět půjde do hajzlu!
Jména uskutečňovatelů a propagátorů této politiky by měla být na věky symbolem vlastizrady a
hlouposti.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.4 (25 hlasů)
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Olin

Zrádcovská banda, která nás ožebračila o vysoké stovky miliard, chce podle Fialy a
"stosedmičky" podporovat Ukrajinu do posledního haléře - toho státního (tedy z našeho),
nikoliv toho svého. Bez ohledu na to, že USA už na Ukrajinu kašlou a dokonce si zvou ruského
představitele. Kéž by ty tepláky už byly nachystány. 

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 5 (9 hlasů)
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jj

pěkně popořádku, dříve bychom měli zúčtovat s tím parchantem, co vyhodil 400 mld údajně za
kovid, nacpal to státním darmožroutům a tím mohutně přispěl k inflaci (a nezapomněl zakázat
dětem chodit do školy). A ještě před tím s tím kdo prodal ty naše banky a plynové potrubí...

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 2.6 (5 hlasů)
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Tatíček Biden a tatíček Si Ťin

Nějak mně asi ve veřejnoprávních médiích unikla návštěva prezidenta Číny v USA.

Asi nejsem sám. Tenhle sabat zaručeně uniká i vládě ČR!

Ministrovi cizích zájmů, ministrovi cizích vlajek na státních budovách, politologům, zahalovačům
ve vlajce Tibetu, ve vlajce Izraele, ve vlajce Ukraruska.

Kolik Tchajwanců tancovalo ve vlajkách u čínské ambasády? Byl tam i náš Nejvyšší
Tchajwanec?

Také tatíček Biden tradičně vyzýval Si Ťina k dodržování těch lidských práv, jako čeští
prezidenti? 

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.8 (6 hlasů)
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Májo

děkuji za poznámku. Kolegu Hejnice  jsem přehlédl :(

Ale využiji této příležitosti a nabídnu názory Valtra Komárka. Nevím je-li to nové, nebo
starší, ale rozhodně aktuální (i když se mi z toho chce vzteky brečet). Pokud ale opět nosím
sovy do Athén, omlouvám se.

https://www.youtube.com/watch?v=TacWZMwdDrI

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.9 (9 hlasů)
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Včelko Májo: stydím se :(

Každou chvíli někdo opustí tento svět a nenapadlo mě, že i on a že to bylo už v roce 2013. Ale je
pravda, že někdy není důležité kdo a kdy to říká, ale co (!) řekl.
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Valtr ?

to byl ten věštec z 1989 který vykládal, že do dvou let bude 1 DM (německá marka) za 2 Kčs ??
Za pár let nebyla ani Marka, ani Kčs.
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Titulek článku lže!

"Chalífát Evropa. Západ selhal, jen ve Francii je zaděláno na desítky Pásem Gazy, říká expert"

Takovou mystifikaci čtenářů vidíme dnes a denně. Jakýpak "Západ"? Kdo je to dnes ten Západ?
Na Východě to snad není stejné? Který stát Evropy se vzepřel proti debilní multikulturní politice
Angely Merkelové a dalších liberálních diletantů, kteří ji provádějí dodnes?

Žádný Západ ani Východ, Jih nebo Sever. Řeknu to nekorektně - to selhal kapitalismus!
Systém svobodného podnikání a obchodu, demokracie a lidských práv dohnal asi 700 milionů
obyvatel Evropy na pokraj občanské války. Nebyl to žádný marxistický despota, nebyl to žádný
nacionální ani feudální diktátor, žádný lidově demokratický, socialistický ani komunistický stát.
Nemají to dnešní neofašisté a libtardi na koho svést a tak korektně žvaní o tom, že "Západ
selhal". Dokonce ani neselhal, protože každému rozumem obdařenému člověku bylo vždy jasné,
že pošahaná teorie multikulturalismu nemůže v praxi fungovat. Nikdy v historii nefungovala, ať
mi kdokoliv tvrdí opak.

Ještě malou poznámku: není to jen katastrofa politiky multikulturalismu. Celá ta eurounijní
politika podpory a tolerance globalizace, dotací a rusofobie na jedné straně, a servilita vůči US
na straně druhé, zničila národní ekonomiky, konkurenční prostředí, soukromé podnikání a úplně
zničila svobodný obchod! Správnou myšlenku svobodného pohybu zboží, osob, služeb a kapitálu
uvnitř tehdejšího EHS ta dnešní EU naprosto zničila. Nikým nevolení byrokrati spolu s volenými
diletanty zničili všechno na co sáhli. A teď mi promiňte vulgaritu: a ti naši kokoti, namísto aby se
proti takové protistátní devastující politice vzepřeli, ji ještě podporují a freneticky se z ní radují!

Log in to post comments

Jaký ještě může existovat důkaz

o muslimské páté koloně v EU, než to, že se po ní courají statisíce muslimů, řada z nich bez
kontroly a evidence, což mj. potvrzuje i tento aktuální případ: Německo řeší skandál s
veřejným vystoupením vysokého představitele Tálibánu Abdula Bariho Omara. Ten ve
čtvrtek promluvil na akci v Kolíně nad Rýnem. Šířil tak ideje Tálibánu, žádal peníze na
podporu hnutí a vykřikoval Alláhu akbar. Deník Bild uvedl, že se Omar do země zřejmě
dostal z Nizozemska.

Nikomu z odpovědných funkcionářů a politiků nevadí aktivity radikálního islámského hnutí
Tálibán?
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nejlepší všechny semitské kmeny poslat šupem do jejich tisícileté vlasti, ať se tam podřežou
navzájem a Evropě dají pokoj. To bysme ale asi přišli o většinu politiků, soudců a bankéře.

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

a kdo by makal v televizi?

Tak to by jsme přišli nejméně o 3/4 národní umělecké fronty!

Kdo by nám pak kázal, co si máme myslet, koho volit, koho pranýřovat, o čem budeme mluvit
příští týden, koho nenávidět, koho zbožňovat.... ? 

Kdo by vládnul soukromým exekučním podnikům? 

Kdo by tady soudil? Lidové soudy a lidové poroty, jako v nějaký Americe? 

Kdo by cpal lidem vakcíny a odpíral skutečné léky, když řádí chřipky?

Kdo by lhal divákům z obrazovky? 

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

brambory

Když vidím ty latifundie - vyrašily mi brambory, co jsem zasadil do kýblu s použitým substrátem z
terária. Tak uvažuju, jak dál. Zalejvat, samozřejmě. Občas něčim přihnojit (bobkama od ještěra,
nic lepšího nemam). Kýbl stojí na almaře a časem se přestěhuje pod okno...

Jinak jsem se věnoval kompletaci patron do přírůstku (oblíbená značka Limonádníka, rok výroby
1885) do sbírky, což považuji za dost revolucionářsky stylovou činnost. Teď přijde na řadu nějaký
futrál. Ať se bude válčit se Strakovkou, nebo s kalifátem, bude se hodit.

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

každý svéprávný

běloch by měl být ozbrojen. I policie by měla méně práce.

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

F - 35

Kolik občanů by mohlo být skutečně ozbrojeno za jeden bombardér F-35? 

Kolik obránců státu by mohlo být vycvičeno za ten druhý bombardér F-35? 

Černá Máry Jane přiznává do televize, že neví, za co vlastně utrácet ty prachy, který vláda
nacpe naší hrdinné AČR,  vítězům od Bagránu.

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

Bobe

Přesně
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A bylo by vyřešeno. 😉😏

Vyhráli by jsme.✌

A mohli bychom dál žít v klidu a míru. �

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se

v míru

se Skopčákama i s Rusama

Chcete-li psát komentáře, přihlaste se
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